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CANDIDATURA AL CONSELL DIRECTIU DEL MCECC 

Assemblea General Ordinària 

27 de gener de 2024 

 

Territori pel qual es 
presenta: 

Zona 1 i 6 

 

CURRÍCULUM DE CANDIDAT/A AL CONSELL DIRECTIU 

 

Nom complet 
 

Laia Rubio Ortega 
 

Lloc i data de naixement 
 

▪ Barcelona (07/07/1997) 
 

Estudis realitzats i/o estudis que està realitzant 
 

▪ CFGS – Laboratori clínic i biomèdic 
 

Centre d’esplai on ha desenvolupat la seva trajectòria 
 

▪ Centre d’Esplai Spai-T (630 i Zona 1 i 6) 
 

Lloc on ha desenvolupat tasques de monitor i/o responsable/director 
 

▪ Com a monitora: 
 Centre d’Esplai Spai-T 

 

Càrrecs i recorregut dins de les entitats del MCECC  
 
▪ CRT (3 anys) 
▪ Podcast: “Qui té la pinça?” (3 anys) 
▪ Comissió de trobada de monis (2 anys) 

 

Altres dades d’interès 
 
▪ M’agrada molt l’escalada i les manualitats 

 

Carta de motivació 
 
Des que vaig començar com a monitora del meu esplai el 2016 he estat 

vinculada al MCECC. 

 

Primer vaig començar a anar com a representant del meu esplai a les reunions 

de la Zona 1 i 6 (en aquell moment només 6). Uns anys més tard vaig 

començar a ser responsable territorial i allà vaig començar a entendre i veure 

millor com funcionava el moviment. Durant els meus anys com a CRT, 

participant de trobades, nit dels animadors de la fe, comissions de trobada 
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de monis, etc. he conegut a molta gent que m'han aportat molt com a persona i 

en la meva tasca en l'educació en el lleure. També formo part del pòdcast del 

moviment perquè trobo que és un projecte molt interessant que intenta acostar 

les realitats entre els diferents esplais i aportar recursos. I en els últims dos 

anys he participat en la comissió de la trobada de monis perquè ara que ja no 

soc monitora vull que la gent que actualment participi les gaudeixi tant com jo 

ho vaig fer en el seu moment. 

 

És per això que després d'haver acabat la meva etapa com a responsable 

territorial he decidit presentar-me a membre del consell directiu. El sentiment és 

similar a quan passes de jove a monitora, vull retornar una part del que jo he 

viscut a la gent que entra ara i es comença a involucrar a la federació. La visió 

que he rebut i tinc és que el Moviment està al servei dels esplais i això és el 

que pretenc fer si entro al consell, estar a disposició dels centres per tal que 

puguin dur a terme les seves activitats el millor possible. 


